
Babītes vidusskolas vecāku padomes  

PROTOKOLS Nr.1 

Mārupes novadā Babītes pagastā 

 

2025.gada 21.janvārī    

 

Sēdē piedalās: pielikums Nr.1 

Sēdi vada: padomes priekšsēdētājs Jānis Zariņš 

Sēdi protokolē: D.Bērziņa 

 

Darba kārtība:  

1. Ēdināšana skolā, ēdiena kvalitāte, rindas. 
2. Vardarbība skolā - jauni vardarbības gadījumi. Risinājumi, skolas atbalsta personāla 

un pašvaldības policistes iesaiste situāciju risināšanā. 
3. Iepazīšanās ar skolas direktora pienākumu izpildītāju Ilmāru Jermaku. 
4. Jautājumi: 1. klašu adaptācija skolā. Klašu dalījums pa līmeņiem svešvalodu stundās. 

Pulciņi skolā - vietu skaits, grupu daudzums, plāni uz nākošo gadu. 
5. Peldēšana skolā-ģērbtuves peldbaseinā. 
6. Trauksme skolā-rīcība, risinājumi. 

 
Norise:  

1. SIA “Fristar” valdes loceklis Jānis Meija iepazīstināja vecāku padomes pārstāvjus ar 
ēdiena kvalitāti, rindām skolas ēdnīcā. Ēdnīcā ir izvietoti QR kodi- atsauksmju 
sniegšanai.  

2. Mārupes novada pašvaldības policijas nepilngadīgo lietu inspektore Marta Nolberga 
prezentēja kāda ir skolas policista funkcijas, kas tiek darīts skolā. Notiek preventīvais 
darbs ar  skolēniem, tiek informēti par pārkāpuma sekām. Tiek regulāri apsekota 
skolas teritorija, tiek sekots līdzi novērošanas kamerām. Ir ierosinājums no vecāku 
padomes par skolēnu pārkāpumiem informēt uzreiz arī vecākus.  

3. Babītes vidusskolas direktora pienākuma  izpildītājs Ilmārs Jermaks informē par 
projektiem, kur piedalīsies skola- ES programmā skolas piens/skolas auglis. 

4.  Jautājumu un atbilžu sadaļā tika izskatīti jautājumi par 1.klašu adaptāciju skolā, par 
7 klašu dalījums pa grupām/līmeņiem svešvalodu stundās , par pulciņu iespējām 
skolā.  

5. Peldēšana skolā - auksts ūdens baseinos, pati peldēšana ļoti īsu laiku, netīrība 
ģērbtuvēs un mazjaudīgi fēni. Vēstule skolas un vai padomes vārdā ar 
ierosinājumiem Babītes sporta kompleksam un/vai pašvaldībai. 

6. Trauksme skolā - rīcība, risinājumi, komunikācija ar skolotājiem, bērniem un 
vecākiem krīzes situācijās. Lēmuma pieņemšana par darba atsākšanu. Augustā ir 
notikusi instruktāža. Apsardzes firma SP Leģions ieradās pēc atkārtota izsaukuma. 
Skola sagatavos vēstuli par ugunsdrošības sistēmas ekspluatāciju un reaģēšanas 
gadījumiem, precizēs līgumā atrunāto. 

 

 



 

Lēmumi: Nākamā padomes sēde 25.martā 2025.gadā plkst.18.00 

 

Sēdes vadītājs :_____________________________________________ 

Sēdes sekretārs ( protokolists) :__________________________________________ 

Sapulce protokolu apstiprina:______________________________________ 

 


